
Kuulemistilaisuus huoltajille Enärannan päiväkoti 18.1.2023 

 

Tervetuloa huoltajien kuulemistilaisuuteen 

 

Kutsumme kaikki Enärannan päiväkodin lasten huoltajat kuulemistilaisuuteen. 

Kuulemistilaisuus koskee varhaiskasvatuksen palveluverkon tiivistämistä Nummelan 

alueella 1.1.2024 alkaen ja sen vaikutuksia lasten ja perheiden arkeen.  

 

Kuuleminen pidetään 18.1.2023 klo 18:00 alkaen Vihdissä, Enärannan päiväkodissa. 

Työnantajan puolelta tilaisuudessa ovat läsnä varhaiskasvatuspäällikkö, Taina Vainio, 

palvelupäällikkö, Kirsi Palva-aho, ja Enärannan päiväkodin sekä tulevan Etelä-

Nummelan koulu- ja päiväkotikeskuksen päiväkodin johtaja, Päivikki Juntunen. 

 

                          Tilaisuudessa käsitellään Etelä-Nummelan koulu- ja päiväkotikeskuksen avautumiseen 

1.1.2024 liittyvää palveluverkon tiivistämistä, jonka johdosta on alustavasti suunniteltu 

Enärannan päiväkodin sulkemista. Voit kuulemistilaisuudessa kertoa omat ajatuksesi 

liittyen asioihin, mitä tulisi ottaa huomioon, jos Enärannan päiväkoti loppuu 1.1.2024.  

 

Kuulemistilausuus järjestettiin Enänrannan päiväkodissa 18.1.2023 klo 18.00. Paikalla oli 9 huoltajaa. 

Alla kirjauksia Huoltajien kommenteista ja kysymyksistä, joita nousi kuulemistilaisuudessa. 

- Ensimmäinen tunne oli ärtymys, että päiväkoti vaihtuu, haluttiin lapset tänne, kun on pieni 

päiväkoti työmatkan varrella. ja sit tuli tieto, että lapset siirtyvät isoon yksikköön, jossa 

paljon lapsia ja pihassa näkee isompia lapsia ja on iso piha. Lapsi ollut päivystyksessä 

isommassa päiväkodissa, Pajuniityssä, jossa iso piha, niin tuntuu turvattomalta. Asia 

mietityttää. 

- Olisi sellainen kysymys: Onko siitä mitään tietoa suljetaanko vaiko eikö?  Milloin tulee tieto? 

- Siihen liittyen, jos ei lopukkaan, voiko hakemuksen muualle tehdä varuilta? 

- Mitä se tarkoittaa, jos kaksi ryhmää on samassa? (keskustelussa paritiimitoiminta) 

- Mihin mennessä se siirtohakemus tulisi tehdä, jos haluaa muuttaa omalle alueelleen? 

- Onko parempi odottaa sitä virallista päätöstä, vai onko parempi tehdä hakemus jo heti? 

- Suositteletteko sitä sitten, että hakeutuu sinne omalle alueelle? Että se olisi sitten parasta 

hakea sitä sitten jo syksyksi? 

- Mistä sitten nämä lapset täyttyvät sinne uutteen? Mistä niitä tulee, esimerkiksi Pajuniitystä? 

- Tuolla (Etelä-Nummelan päiväkodissa) on tilaa sitten tämmöisten lasten hakea, jotka ovat eri 

alueella nyt? 

- No entäs sitten eskarilaisten jatko? Onko tarkoitus, että jatkaa samassa ryhmässä ja mikä on 

jatko? 

- Siihen on tulossa siis myös koulu? 

- Me asutaan tossa Huhdanmäen alueella, kuuluuko se Etelä-Nummelan alueeseen? 

- Mites siellä uudessa päiväkodissa, onko siellä ruokala vai syödäänkö omissa ryhmissä? 



- Koen vanhempana, että on isommat tilat ovat hyvä asia. Nyt on vähän sellainen olo, kun 

eteisessä naulakon alla nyt leikitään, ei tunnut kivalta. (Kun ei ole tiloja Enärannassa) 

- Mitä tähän on mietitty (Enärannan kiinteistöön), onko jotain jo tiedossa? 

 

Kirjasi Päivikki Juntunen 

 


